
Protokół Nr 21/22
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska z
dnia 26 kwietnia 2022 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 26 kwietnia 2022 r. o godz. 800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 26 kwietnia 2022 r. o godz. 845

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  8  członków Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Piotr Maksimowicz,
3. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
4. Radna Anna Krutul,
5. Radny Paweł Dzienisiewicz,
6. Radna Jolanta Beata Bagińska.
7. Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
8. Radny Bogusław Sojko.

     
W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i

Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Janusz Zabłocki,
7. Radny Marek Zubrzyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pani Bożena Renata Miszkiel         - Skarbnik Miasta Sejny,
2. Pani Dominika Sidor                      - Kierownik RPG,

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 



Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Radny  Janusz  Zabłocki:  Informacyjnie  podaję,  że  skarga  na  czynności  Burmistrza
dotycząca zawarcia umowy z Kancelarią Prawną z Warszawy na utworzenie spółki Miasta
Sejny z firmą farmaceutyczną została przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji rozpatrzona.
Został  przygotowany projekt  uchwały,  który jeszcze  nie  został  zatwierdzony przez Radcę
Prawnego Urzędu Miasta. 

Przewodnicząca Rady Miasta Sejny – Pani  Jolanta Beata Bagińska: Potwierdziła, że
skarga została rozpatrzona. Jednak musimy poczekać na Radcę Prawnego, który musi nam ją
sprawdzić.

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia. 

Radna Anna Krutul – nieobecna na głosowaniu.

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (7 głosów
za) przyjęła porządek posiedzenia. 

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  (5
głosów za) przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022
rok. 

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności
Burmistrza Miasta Sejny.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności
Burmistrza Miasta Sejny.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie petycji przeciwko planowanej budowie
parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.



8. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie przekazania oferty zakupu działki nr 858
przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach według właściwości.

9.     Sprawy różne.
10.     Zakończenie posiedzenia.

Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 -
2034.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Zmian w WPF Miasta Sejny
dokonano w związku z koniecznością dostosowania WPF do aktualnego budżetu 2022 r. oraz
ze względu na uwzględnione w budżecie istotne zmiany kwot ze względu na: 
-  planowaną pożyczkę  dla  OSP w kwocie  26.000,00 zł  a  w związku  z  tym zwiększenie
przychodów i rozchodów; 
- zwiększenie wydatków i dochodów o 376.900,00 zł 
- upoważnieniem w związku z ustawą o pomocy obywatelom Ukrainy.  

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały   w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2034.

Do pkt 4. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok. 



Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny:  Zmiany  w  planie  dochodów  –
zwiększenie o kwotę 376.900,00 PLN
Dział: 600 – Transport i łączność – 130,00 PLN
Rozdział: 60016 –zwiększenie dochodów o wpływy odsetek;
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – 1.300,00 PLN
Rozdział: 70005 i 70007 – zwiększenie dochodów z odsetek, zwrotów kosztów i wpływów z
lat ubiegłych ;
Dział: 750 – Administracja publiczna – 20.270,00 PLN
Rozdział:  75011– zwiększenie dochodów i wydatków w związku ze zwiększeniem dotacji
celowej na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań
zleconych gminom przeznaczonych na realizację zadań wynikających z ustawy o aktach stanu
cywilnego (Pismo Wojewody Podlaskiego FB-II.3111.165.2022 KG
Rozdział: 75023– zwiększenie dochodów o wpływy ze zwrotów opłat ;
Dział: 754– Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – (+) 35.600,00 PLN
Rozdział  75495  – zwiększenie dochodów i wydatków w związku z wpływem środków na
wypłatę jednorazowego świadczenia pieniężnego dla uchodźców z Ukrainy oraz środków na
dożywianie dzieci i młodzieży (Pismo Wojewody Podlaskiego FB-II.3121.42.2022 EP)
Dział:  756  –  Dochody  od  osób  prawnych,  od  osób  fizycznych  i  od  innych  jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – 144.280,00
PLN
Rozdział:  75615  i  75616–  zwiększenie  kwot  dochodów  z  podatków  dostosowane  do
wpływów z ich wykonania w roku poprzednim;
Rozdział: 75618 i 75619– przeniesienie dochodów pomiędzy rozdziałami;
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – (+) 20,00 PLN
Rozdział: 80153 – zwiększenie dochodów o wpływ ze zwróconej dotacji ;
Dział: 851 – Ochrona zdrowia – (+) 700,00 PLN
Rozdział: 85154 – zwiększenie dochodów o wpływ ze zwróconej dotacji ;
Dział: 852 – Pomoc społeczna – (+) 153.000,00 PLN
Rozdział: 85295 – zwiększenie dochodów i wydatków w związku ze zwiększeniem dotacji
celowej na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań
zleconych  gminom  przeznaczonych  na  sfinansowanie  wypłat  dodatków  osłonowych  oraz
kosztów obsługi zadania (Pismo Wojewody Podlaskiego FB-II.3111.159.2022 WM)
Dział: 855 – Rodzina – (+) 19.400,00 PLN
Rozdział: 85501 – zwiększenie dochodów w związku z decyzjami wojewody podlaskiego o
nienależnie pobranych świadczeniach wychowawczych za lata 2018-2021 i odsetkami od nich
;
Dział: 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska –2.200,00 PLN
Rozdział: 90026 – środki otrzymane z WFOŚiGW;
Zmiany w planie wydatków – zwiększenie o kwotę 376.900,00 PLN
Dział: 710 – Działalność usługowa – 15.000,00 PLN
Id: 63F0FF13-F162-4A77-81C0-862E8B1AE755. Projekt Strona 1
Rozdział: 71012 –zwiększenie wydatków w związku z wzrostem kosztów usług takich jak
rozgraniczenie działek, wyznaczenie granic, wycena;
Dział: 750 – Administracja publiczna – 21.000,00 PLN



Rozdział: 75011 i 75023– zwiększenie wydatków na wynagrodzenia w związku ze zmiana
dotacji na zadania zlecone z USC;
Dział: 754– Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – (+) 35.600,00 PLN
Rozdział  75495  – zwiększenie dochodów i wydatków w związku z wpływem środków na
wypłatę jednorazowego świadczenia pieniężnego dla uchodźców z Ukrainy oraz środków na
dożywianie dzieci i młodzieży (Pismo Wojewody Podlaskiego FB-II.3121.42.2022 EP)
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – 96.000,00 PLN
Rozdział: 80101 – zwiększenie wydatków w związku ze wzrostem cen oleju, węgla i usług
ich dowozu;
Dział: 852 – Pomoc społeczna – 178.000,00 PLN
Rozdział: 85214 – zwiększenie wydatków w związku z koniecznością udzielenia schronienia
dla 2 osób bezdomnych w schronisku w Garbasiu Drugim.
Rozdział: 85295 – zwiększenie dochodów i wydatków w związku ze zwiększeniem dotacji
celowej na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań
zleconych  gminom  przeznaczonych  na  sfinansowanie  wypłat  dodatków  osłonowych  oraz
kosztów obsługi zadania (Pismo Wojewody Podlaskiego FB-II.3111.159.2022 WM)
Dział: 855 – Rodzina – (+) 19.400,00 PLN
Rozdział: 85501 – zwiększenie wydatków w związku z decyzjami wojewody podlaskiego o
nienależnie  pobranych świadczeniach  wychowawczych  za  lata  2018-2021 i  odsetkami  od
nich.
Dział: 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska –11.900,00 PLN
Rozdział: 9003-90005;90026;90095– rozdysponowanie środków otrzymanych z WFOŚiGW
pomiędzy rozdziałami oraz zapewnienie środków na rosnące ceny usług;
Dział: 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego –0,00 PLN
Rozdział: 92195– przypisanie wydatku do jednostki;
Zmiany w planie przychodów i rozchodów – zwiększenie o kwotę 26.000,00 PLN
W przychodach i rozchodach zwiększenie o pożyczkę dla OSP na zakup samochodu.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Sejny  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska:  Jaki  to  koszt
umieszczenia mieszkańców Sejn w schronisku dla bezdomnych w Garbasiu?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: 3200 zł. miesięcznie.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022
rok.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.



Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały   w sprawie zmian w budżecie
miasta Sejny na 2022 rok.

Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności  Burmistrza  Miasta  Sejny  dotycząca
niepowiadomienia  radnych Miasta  Sejny o  uprzednio  złożonej  ofercie  kupna działki  przy
Ośrodku Kultury. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury- przeczytał uzasadnienie do projektu uchwały: Komisja Skarg Wniosków i
Petycji w dniu 3 marca 2022 r. w 3 osobowym składzie rozpatrzyła skargę. Po zapoznaniu się
z przedstawionymi materiałami, które znajdują się w załączeniu do protokołu z posiedzenia
Komisji Skarg Wniosków i Petycji, jednogłośnie uznała skargę na czynności Bumistrza za
niezasadną. 

Komisja  wskazała,  iż  Burmistrz  Miasta  Sejny nie  miał  obowiązku  powiadamiania
Radnych o złożonej  ofercie  kupna działki.  Nawet gdyby działka nie  była przekazana pod
zasoby Ośrodka Kultury to i tak o jej sprzedaży lub przekazaniu decydowałby Burmistrz, co
wynika  z  art.  25,  ust.  1,  ust.  2  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce
nieruchomościami.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 2, przeciw 0, wstrzymujących się 5.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności
Burmistrza  Miasta  Sejny  dotycząca niepowiadomienia  radnych  Miasta  Sejny  o  uprzednio
złożonej ofercie kupna działki przy Ośrodku Kultury.   

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.



Głosowanie: Za 1, przeciw 0, wstrzymujących 5.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi
na czynności Burmistrza Miasta Sejny dotycząca niepowiadomienia radnych Miasta Sejny o
uprzednio złożonej ofercie kupna działki przy Ośrodku Kultury.  

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności  Burmistrza  Miasta  Sejny  dotycząca
ujawnienia danych osobowych skarżącego.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury- przeczytał uzasadnienie do projektu uchwały: Po przeanalizowaniu skargi,
Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała, że złożona skarga jest zasadna. 

Zdaniem Komisji  doszło do naruszenia ochrony danych osobowych w wystąpieniu
Pana Burmistrza na Sesji Rady Miasta w dniu 9 lutego 2022 r., polegającego na udostępnieniu
danych  osobowych  wnoszącego  skargę  w  postaci  imienia,  nazwiska,  profesji  i  miejsca
zamieszkania (bez podawania dokładnego adresu). 

W celu  przeciwdziałania  skutkom naruszenia  zdecydowano o usunięciu nagrania z
XXXVI  Sesji  Rady  Miasta  ze  strony  internetowej  do  czasu  dokonania  anonimizacji
nadmiarowych danych osobowych w nagraniu w postaci dźwięku i napisów. 

Dla oceny skali naruszenia wykorzystano „Kalkulator wagi naruszeń”. W rezultacie
stwierdzono,  że  waga naruszenia  jest  niska,  a  osoba,  której  dane ujawniono,  nie  zostanie
dotknięta  naruszeniem  lub  wywoła  ono  drobne  niedogodności.  W  uzasadnieniu  należy
stwierdzić, że dane, których dotyczy naruszenie były danymi podstawowymi, a nie danymi
szczególnych  kategorii,  nie  dotyczyły  one  zachowań  czy  preferencji  tej  osoby  a  zakres
ujawnionych danych nie był szeroki.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności
Burmistrza Miasta Sejny dotycząca ujawnienia danych osobowych skarżącego.

 

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.



Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi
na czynności Burmistrza Miasta Sejny dotycząca ujawnienia danych osobowych skarżącego.

Do pkt 7. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie petycji przeciwko planowanej budowie parkingu na działce nr 858 przy
ul. 1 Maja 16 w Sejnach. Odczytał uzasadnienie projektu uchwały: Komisja Skarg Wniosków
i  Petycji  uznała,  że  mieszkańcy  mają  prawo  składać  protest,  jednakże  przy  rozbudowie
Ośrodka  Kultury  niezbędne  będą  nowe  miejsca  parkingowe.  Na  dzień  dzisiejszy  jest
uchwalona uchwała intencyjna w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego terenów przy Ośrodku Kultury w Sejnach przy ul. 1 Maja.
Prace przy rozbudowie Ośrodka Kultury dopiero się zaczną.  Potem będą badane warunki
techniczne czy tam da się urządzić parking i jaki parking. Kiedy powstanie parking na dzień
dzisiejszy trudno podać jakąkolwiek datę. Natomiast punkty 1 - 6, przedstawione w petycji,
nie mają miejsca na istniejących już parkingach Miasta Sejny. 

W świetle  przedstawionych wyżej  faktów Rada Miasta  Sejny po zapoznaniu  się  z
wynikami prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stwierdziła, że petycja nie jest zasadna.

Przewodniczący Komisji  Skarg Wniosków i Petycji:  Poinformował,  że tam nie ma
żadnego parkingu. Jest tylko budynek. Parking być może nigdy nie powstanie. Działka została
jedynie przekazana pod zasoby Ośrodka Kultury. Sprawa w ogóle nie powinna istnieć.

Ponieważ Rada na poprzedniej sesji  nie zajęła stanowiska w sprawie tej  petycji  to
poproszę o wyjaśnienie czego Radni oczekują od tej uchwały?

Przewodnicząca Rady Miasta Sejny – Pani  Jolanta Beata Bagińska:  Jeżeli ktoś nie
zgadza się z treścią uchwały to należy złożyć formalny wniosek z propozycją nowej uchwały.

Z powodu, że ja znam osobę i jej rodzinę, która składała petycję powstrzymam się nad
głosowaniem nad tą uchwałą.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.



Głosowanie: Za 2, przeciw 0, wstrzymujących się 5.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  większością
głosów pozytywnie zaopiniowali  projekt uchwały w sprawie  petycji  przeciwko planowanej
budowie parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.  

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 1, przeciw 0, wstrzymujących 5.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały   w sprawie  petycji przeciwko
planowanej budowie parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.

Do pkt 8.
 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie przekazania oferty zakupu działki nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach
według właściwości.  Odczytał  uzasadnienie  projektu  uchwały:  dniu  14  marca  2022 r.  do
Przewodniczącej Rady Miasta Sejny wpłynęła oferta zakupu działki nr 858 przy ul. 1 Maja 16
w Sejnach. Rada Miasta Sejny nie jest właściwa do załatwienia przedmiotowej sprawy. 

Organem właściwym do rozpatrzenia wniosku jest Burmistrz Miasta Sejny. Zgodnie z
dyspozycją art. 65 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego, jeżeli organ administracji
publicznej,  do  którego  podanie  wniesiono,  jest  niewłaściwy  w  sprawie,  niezwłocznie
przekazuje je do organu właściwego, zawiadamiając jednocześnie o tym wnoszącego podanie.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  większością
głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przekazania oferty zakupu działki
nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach według właściwości.  

Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.



Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały   w sprawie przekazania oferty
zakupu działki nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach według właściwości.

Do pkt 9.
 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym są sprawy różne.

W trakciena wchodzi Radna Anna Krutul.

1.Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta: Poinformowała, że osoby, które zostały
umieszczone w schronisku mają ponad 60 lat. Jeden Pan jest chory i potrzebuje opieki.

2.Radna Jolanta Beata Bagińska: Czy prace na „łąkach biskupich” już są zakończone?

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Wykonawca zgłosił gotowość do odbioru.
Stan  wykonania  nie  pozwala  na  korzystanie  z  obiektu.  Został  wyznaczony  termin  na
dokonanie wszystkich  poprawek. Główny zarzut to stan nawierzchni ścieżek. Są naliczane
kary. Naliczane kary pomniejszają zwrot dofinansowania.

3.Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultur – odczytał Uchwałę Nr RIO.II-00321-70/2022 z dnia 22 kwietnia 2022 r. w
sprawie wyrażenia opinii  o  przedłożonym przez Burmistrza Miasta  Sejny sprawozdania z
wykonania budżetu za 2021 rok: uchwala się co następuje: opiniuje pozytywnie przedłożone
przez Burmistrza Miasta Sejny sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok, wskazując na
uwagi zawarte w uzasadnieniu.

4.Radny Stanisław Bulwin: w sprawie ograniczenia prędkości ruchu na ul. Zawadzkiego. Nikt
tego i tak nie przesztrzega.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Tam jest czasowa organizacja ruchu.

5.Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  w  sprawie  Miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego zachodniej części Miasta Sejny w rejonie ulicy Wojska Polskiego. Uchwała
został uchylona. Na jakim to jest etapie?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Była wyłożona do publicznego wglądu, była debata.
Będzie ponownie wysłana do zaopiniowania. Na sesję czerwcową będzie uchwała.



6.Radna Jolanta Beata Bagińska: A co ze studium?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Jest wysłana do zaopiniowania. Będzie na kolejnej
sesji.

7.Radny Stanisław Bulwin: Czy są chętni na działki w strefie ekonomicznej?

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Dziś  ogłaszamy  trzeci  przetarg  nieograniczony.
zainteresownie jest ale jak na razie nikt się nie zgłosił. Ogłoszenia umieszczane są na stronach
internetowych i na portalach internetowych.

Po wyczerpaniu tematów  Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych. 

Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury

/-/ Bogusław Sojko
Protokołowała:
Danuta Wilkialis


